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《诗山河考》

内容概要

This catalog provides a comprehensive overview of Taca Sui’s photographic interpretation of The Book of Odes
(Shi Jing), China’s oldest anthology of lyric poetry. Gathered in nine sequences of photographs corresponding to
different Odes, the photographs are noteworthy for their poetic sensibility and formal austerity. In his Preface, Dr.
Haun Saussy, University Professor of Comparative Literature, University of Chicago, explores the poetic
background while John Tancock discusses Taca Sui as photographer. Text in English and Chinese.
秉持塔可自己一直喜欢的那句话：“研究冷门的学问，追求迟暮的美人，结识落魄的英雄，寻访寂寥
的山河”，他历时四年，孤身一人寻考《诗经》里描绘的大好河山，终有所成。这本画册收录了他潜
心四年拍摄的所有作品，带你我重访春秋山河。
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作者简介

塔可，1984年出生于山东青岛，现居北京和纽约。网站：www.tacasui.com
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精彩短评

1、比蔡东东的寻隐者不遇要高明
2、形式感大于内容，一看是挺玄乎，但是并不契合主题，只能说噱头十足。
3、哈哈哈豆瓣上总算有这本书了
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